
8 miljard, met zoveel mensen zijn we tegenwoordig. Dinsdag 15 november  
is de dag waarop de ‘8 miljardste mens’ geboren werd, volgens berekeningen 
van de Verenigde Naties.

In 11 jaar tijd is het aantal mensen van 7 miljard 
naar 8 miljard gegaan. De bevolkingsgroei wordt 
bepaald door twee zaken: hoeveel mensen er gebo-
ren worden en hoeveel er doodgaan. Wereldwijd 
daalt het sterftecijfer sterk. Daardoor leven mensen 
langer. Mensen worden nu gemiddeld 72 jaar, net na 
de Tweede Wereldoorlog was dat maar 48 jaar. Het 
geboortecijfer daalt minder snel, waardoor de bevol-
king aangroeit. Vooral in Aziatische en Afrikaanse 
landen groeit de bevolking, met onder meer India en 
Congo als koplopers.
 

Op naar 9 miljard
Ook het geboortecijfer zit in dalende lijn. En die 
daling houdt aan, waardoor we pas over 15 jaar met 
9 miljard zullen zijn. Er worden namelijk minder 
kinderen geboren als een land welvarender wordt 
en er meer meisjes naar school gaan, twee zaken die 
wereldwijd gebeuren. 10 miljard mensen bereiken 
we dus nog trager. Ergens tussen 2050 en 2100 komt 
het keerpunt. Dan blijft het aantal mensen op aarde 
gelijk, waarna het zelfs gaat dalen.
 

Genoeg voedsel
Sommige mensen vragen zich af of onze planeet wel 
zoveel mensen aankan. Alvast voor voedsel zou er 
geen probleem mogen zijn. Volgens onderzoekers 
zou de aarde tot 16 miljard mensen kunnen voeden. 
Maar dan mogen we geen voedsel verspillen,  
en moeten we het beter verdelen over alle mensen. 
Belangrijker dan het aantal mensen is de manier 
waarop we consumeren en produceren. Als dat 
duurzaam gebeurt, is het mogelijk om met heel veel 
mensen op onze planeet te leven.  
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Welkom baby!
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Wie weet was dit wel de 8 miljardste baby?
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